
 

OSNOVNA ŠOLA F. S. FINŽGARJA  LESCE  

Begunjska cesta 7, 4248 Lesce, 04/53 37 600, info@oslesce.si, www.oslesce.si 

 

                                                                                                                                      Lesce, 23. 6. 2023 

 

POROČILO ŠOLSKI SKLAD 

Šolsko leto 2022/23 

 

Izvajalec: Ana Palovšnik 

 

Delovanje šolskega sklada je v letu 2022 potekalo v znamenju zamenjave generacij, razpisa 

volitev za nove člane Upravnega odbora in priprav na revizijski pregled delovanja (prvič v 

dvajsetih letih delovanja).  Tako kot vsa leta doslej gre za delo v dveh različnih šolskih letih 

2021/2022 ter 2022/2023. Gospa revizorka je imela nekaj pripomb, ki niso vezane na 

delovanje sklada kot takega, temveč na administrativno natančno zapisovanje sklepov v 

zapisnikih Upravnega odbora ter na obravnavo poročila za določeno leto na sestanku 

Upravnega odbora. Do sedaj smo mislili, da to poročilo, ki ni vezano na šolsko leto napišemo 

samo za arhiv oziroma predstavitev v okviru poročila ge. ravnateljice. Gospa revizorka je 

ugotovila, da šolski sklad nima sprejetega Akta o ustanovitvi, zato smo na Svetu šole v mesecu 

februarju potrdili tudi na novo spisani Akt o ustanovitvi šolskega sklada, ki ga je pripravila 

ravnateljica.  

 

V sredo, 13. 10. 2022, je bil sestanek upravnega odbora šolskega sklada, ki ga je sklicala 

dosedanja predsednica Neda Golmajer. Imeli smo kar pester dnevni red, pregledali smo 

pravila šolskega sklada, konstituirali smo nov Upravni odbor šolskega sklada, pregledali 



informacije o delu šolskega sklada v šolskem letu 2021/22, predstavljeno je bilo kratko 

poročilo o reviziji v preteklem šolskem letu, prav tako smo za preteklo šolsko leto pregledali 

finančno poročilo ter predstavili in potrdili načrt dela za šolsko leto 2022/23 (tj. načrt zbiranja 

sredstev, pomoč socialno šibkim učencem in okvirni načrt porabe sredstev). 

 Na podlagi spremenjene zakonodaje smo lahko upravičenci do največ 0,3 % donacije 

posameznikov iz namenitve dela dohodnine. Sklenili smo, da bomo aktivno pristopili k zbiranju 

izjav upravičencev za 0,3 % dohodnine, zato smo v letošnjem šolskem letu razdelili izjave o 

dohodnini staršem učencev, da jih izpolnijo, če so še neopredeljeni. Znesek je bil, v preteklih 

letih, na račun nakazan v mesecu oktobru.  

 

V mesecu decembru smo z dopisno sejo potrdili sklep, da za nabavo manjših didaktičnih 

materialov ali pripomočkov, ki ne presegajo zneska 150 evrov, ni potrebno pridobivati soglasja 

vseh članov.  

 

Zbiranja denarja za šolski sklad je v tem šolskem letu potekalo kot običajno. V mesecu oktobru 

smo se odzvali prošnji Žita Lesce in jim pomagali sprazniti arhive. Uspelo nam je zbrati 

prostovoljne prispevke na decembrskem Leškem sejmu, na srečelovu za učence 1. – 3. razreda, 

podružnična šola pa je v decembru prejela donacijo podjetja Borea d. o. o., Na matični šoli so 

bile papirne akcije zopet zelo uspešne, medtem ko smo na podružnični šoli zbrali presenetljivo 

malo papirja kljub razobešenim plakatom po okoliških krajih. Zaradi slabega odziva na zadnjo 

papirno akcijo v mesecu aprilu, se je podružnična šola odločila, da je v juniju ne izvede in tako 

počaka do septembra v upanju, da se zaloge papirja naberejo.  

Na matični šoli je zmagal 6. b razred, skupaj so zbrali 2704,46 kg papirja (122,93 kg na učenca). 

Na podružnični šoli pa je zmagal 4. aB razred. 

 

Upravni odbor vedno pripravi širok in pester nabor aktivnosti, ki obogatijo otroški vsakdan. 

Pozorni smo na pomoč socialno šibkejšim učencem v šoli v naravi, dnevih dejavnosti in na 

nabavo učil oz. didaktičnega materiala in opreme za pouk. Vsak učitelj je v začetku šolskega 

leta pozvan, da pripravi seznam učil, ki jih potrebuje za delo pri pouku.  

  



Torbe učencev na predmetni stopnji so letos razbremenili učbeniki za na klop, v razredih lahko 

učenci sedijo na stolih za aktivno sedenje, šolski pevski zbori pa so se letos lahko na nastopih 

pohvalili z novimi enotnimi majicami. Atrij smo dopolnili z novimi mizicami, šolsko igrišče pa 

dopolnili z novim igralom za učence prve tirade, ki se ga je načrtovalo že v preteklem šolskem 

letu. Na podružnični šoli so se učenci razveselili športnih pripomočkov za podaljšano bivanje, 

šola se je prav tako obogatila z orientacijskim kovčkom, didaktičnimi pripomočki za pouk 

naravoslovja in opremo za izvajanje kolesarskega izpita, ki si ji jo v preteklih letih morala 

izposojati na matični šoli. V lanskem šolskem letu na podružnični šoli razred, ki je zmagal na 

papirni akciji, ni bil nagrajen s kulturno predstavo, zato je bila nagrada za lanskoletno zmago 

iz šolskega sklada financirana letos. Učenci so si ogledali kino predstavo v mesecu aprilu.  

V mesecu maju smo člani odbora z dopisno sejo potrdili tudi nakup dveh novih čebeljih družin, 

ki bosta pripomogli k ponovnemu izvajanju čebelarskega krožka na matični šoli. Šolski sklad je 

subvencioniral tudi več kot desetim učencem šolo v naravi. Kot vsako leto smo financirali tudi 

vse stroške valete devetošolcev. Šolski sklad je v letošnjem letu financiral tudi tisk brošur 

oziroma zbornik šole ob 60-letnici. Stroški tiska so se skladu povrnili z donacijami.  

Ob koncu šolskega leta je okvirno stanje na računu leške šole 4.618 evra, na podružnici v 

Begunjah pa 1.743 evra.  

 

Nov sestanek kot vedno načrtujemo oktobra, to je že v novem šolskem letu.  

 

 

Predsednica UO: 
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